
PROTOKÓŁ Nr XXVni/2020

z sesji Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej 101 Urzędu Miasta Szczecinek
w dniu 9 grudnia 2020 r., w trybie on-line

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https//www hdsystem pl/fms/video/mdex php?streamName=szczecinekses)

Ustawowy skład Rady Miasta 21 radnych.
Obecnych 18 radnych, według załączonej listy obecności

Nieobecni radni Marek Bogdanowicz, Andrzej Grobelny, Krzysztof Zawada

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 14:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- poinformowała, że 23 grudnia br o godz 12 00 odbędzie się sesja budżetowa, w trybie zdalnym,

- poinformowała o podziękowaniach Wojewody Tomasza Minca za pracę w samorządzie, przekazanych 

radnym,

- wygłosiła laudację na cześć sędziego Andrzeja Ziętarskiego, z okazji jego setnych urodzin,

- stwierdziła wymagane kworum,

- otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad 1 2 3 4 5 6 7 8 9

1 Otwarcie sesji

2 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok

3 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029

4 Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

5 Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas oznaczony nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek
6 Uchwała w sprawie zmiany uchwały ustalającej wysokość i zasady ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie Miasta 

Szczecinek
7 Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Szczecinek

8 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/264/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 

2020 r w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem Państwa-Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Szczecinie a Miastem Szczecinek z dnia 22 października 

2020 r

9 Zakończenie sesji
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Ad. 2.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za" i 5 głosami „wstrzymał się” podieła uchwałę

Nr XXVłll/265/2020
sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok.

Ad.3.

Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami ..za” i 5 głosami „wstrzymał sie'1 podieła uchwałę

Nr XXVI11/266/2020
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Ad.4.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- uważa, ze podniesienie stawek podatków jest nietrafionym pomysłem z czasie pandemii koronawirusa,

- dodała, ze podatek powinien pozostać na dotychczasowym poziomie,

- poinformowała, ze Klub Razem dla Szczecinka me poprze projektu uchwały

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zdaje sobie sprawę z niepokoju, jaki może budzić podniesienie podatków,

- uważa, ze aby zmierzyć się ze skutkami pandemii, powinniśmy mieć prawidłowo dostosowany budżet,

- wyjaśnił, ze Miasto pomaga SAPIK-owi, Aqua-Tur czy Szpitalowi, ponieważ sytuacja w ww jednostkach 

jest anormalna, ważne jest utrzymanie stanowisk pracy,

- przedstawił wydatki związane z dotychczasową pomocą, w ciągu kilku ostatnich miesięcy,

- dodał, ze trzeba będzie się również zmierzyć z lii falą koronawirusa,

- podał skutki finansowe wzrostu podatku dotyczącego mieszkań, domów jednorodzinnych 

i największej szczecineckiej firmy,

- podkreślił, ze dla samorządu, w skali całego miasta, koniecznością jest wzrost podatku

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- zauważyła, ze na podniesienie stawek podatku od nieruchomości nigdy me ma dobrego czasu,

- dodała, ze szczególnie w dobie pandemii me jest to dobry pomysł,

- uważa, ze obecnie czas jest trudny i ten rok powinien być bez podniesienia podatku, dlatego wstrzyma 

się od głosowania

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze przeciętny mieszkaniec zapłaci jedynie 0,35 zł więcej podatku mz dotychczas,

- nadmienił, ze strefa gastronomu i turystyki może potrzebować pomocy, trzeba być na to 

przygotowanym,

- rekomenduje uchwałę z prośbą, aby radni spojrzeli do przodu, ponieważ obecnie zagadką jest z jakimi 

jeszcze skutkami trzeba będzie się zmierzyć,

- podsumowując dodał, ze miasto musi być przygotowane na takie trudności

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
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Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- stwierdził, ze nikt me lubi płacić podatków,

- budżet Miasta to są nasze pieniądze, którymi dysponuje Burmistrz,

- uważa, ze wsparcie dla Szpitala, czy SAPtK-u to jest ważne przesłanie,

- warto się zastanowić, czy tak minimalny wzrost podatków me jest wart takiego poświęcenia

Tomasz Wójcik radny:

- zauważył, ze są to stawki maksymalne, a me stawki, które proponuje rząd

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze są to stawki, które powinny obowiązywać i które są zalecane, natomiast każde obniżenie 

stawki jest traktowane w formie ulgi, które mogą być udzielone jednorazowo, w nadzwyczajnych 

warunkach i indywidualnych sytuacjach i które muszą być uzasadnione

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- dodała, ze me tylko pandemia nas obciąża, ale również działania rządu powodują, ze musimy dopłacać 
do działalności jednostek,

- podkreśliła, ze Rada Miasta musi działać odpowiedzialnie,

- w odniesieniu do przykładu Szpitala stwierdziła, ze dopłaty Miasta dla tej spółki są dobrowolne,

- dodała, ze Starosta szczecinecki twierdzi, ze Szpital jest w dobrej kondycji finansowej

Tomasz Wójcik radny:

- stwierdził, ze Miasto dostało miliony złotych w formie dotacji rządowych

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podsumowując rozmowę dodała, ze miasto musi sobie radzić,

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu iawnvm Rada Miasta 10 głosami „za". 4 głosami ..przeciw” i 4 głosami „wstrzymał sie”

oodieła uchwałę

Nr XXVIW267/2020
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Ad,5.
Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas oznaczony nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podieła uchwałę

Nr XXV!ll/268/2020
w sprawie wydzierżawienia na czas oznaczony nieruchomości stanowiących własność Miasta

Szczecinek

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.6.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały ustalającej wysokość i zasady ustalania oraz rozliczania dotacji 
celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie 

Miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki:

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Wiesław Suchowiejko radny:

- zapytał jaka jest skala obniżki dotacji w procentach?

- czy podmioty prowadzące podniosły opłaty?

- zastanawia się, czy powinniśmy zmieniać te dotacje, bo może to skutkować podniesieniem opłat

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze poprzednia dopłata do dziecka wynosiła 400 zł, teraz 300 zł,

- natomiast ilość miejsc w żłobku wynosi około 200, korzystających dzieci -184,
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- wyjaśnił, ze rynek będzie weryfikował koszty pobytu dziecka w danej jednostce,

- zaznaczył, ze jest to dodatkowa dopłata,

- stwierdził, ze biorąc pod uwagę ilość środków oferowanych oświacie, nie należymy do bogatych miast, 

dlatego należy mierzyć siły na zamiary

Wiesław Suchowiejko radny:

- podziękował za wyjaśnienie,

- uważa, ze 25% obniżki to dość znaczny ubytek,

- dodał, ze żłobki na pewno zechcą podwyższyć opłaty, dlatego sprzeciwia się tej uchwale

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała w podobnym tonie, czy miasto me powinno pełnić opiekuńczej roli'?

- uważa, ze młodzi ludzie powinni wspomagać miasto, pozostając w Szczecinku,

- proponowana obniżka to zbyt duże obciążenie

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poprosił Tomasza Czuka o głos i uzupełnienie jego wypowiedzi

Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspólnych:

- przypomniał radnym zapisy poprzedniej uchwały z 2019 roku,

- dokonał analizy zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej na przestrzeni lat 2014-2020,

- wyjaśnił, ze w ostatnim czasie zaczęły się pojawiać nowe żłobki i pokaźne wydatki z tym związane,

- dodał, ze mieszkańcy gmin również korzystają ze żłobków, a gminy me posiadają właściwych uchwał 

i umów w tym zakresie,

- wyjaśnił, ze następuje weryfikacja oświadczeń i cofania usług w żłobkach, w których przebywają dzieci 
z innych gmin

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 11 głosami „za". 4 głosami „przeciw i 3 głosami „wstrzymał się

podieła uchwałę

Nr XXVIII/269/2020
w sprawie zmiany uchwały ustalającej wysokość i zasady ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz dziennych opiekunów na terenie
Miasta Szczecinek

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Ad.7.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W imiennym głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr XXVIII/270/2020
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Szczecinek

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Szczecinek.

Ad.8.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXV!l/264/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 

2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem Państwa-Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Szczecinie a Miastem Szczecinek z dnia 22 października 

2020 r.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Wiesław Suchowiejko:

- powołując się na uzasadnienie do uchwały, poprosił o wyjaśnienie zapisu „w celu umknięcia 

postępowania nadzorczego Wojewody Zachodniopomorskiego zachodzi konieczność zmiany 

ww uchwały w zakresie § 4 ”

Czesław Podkowiak obsługa prawna UM:

- w odpowiedzi wyjaśnił, ze organ nadzoru telefonicznie poinformował, ze przedmiotowa uchwała 

me powinna podlegać publikacji w Dzienniku Urzędowym,
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- Przewodnicząca Rady Miasta w odpowiedzi zadeklarowała, że na najbliższej sesji RM Szczecinek 

zostanie przedłożona uchwała zmieniająca, dotycząca wykreślenia zapisu o publikacji,

- w takim przypadku organ nadzoru nie będzie wszczynał postępowania nadzorczego.

Wiesław Suchowiejko:

- podziękował za wyjaśnienie,

- rozumie, że uchwała porządkuje kwestie formalne.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podjęła uchwałę

Nr XXVIII/271/2020

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/264/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 

2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem Państwa- 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Szczecinie a Miastem Szczecinek

z dnia 22 października 2020 r.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- przypomniała o sesji budżetowej w dniu 23 grudnia br.godz. 12:00,

- zamknęła XXVIII sesję Rady Miasta Szczecinek.

Sesja zakończyła się o godz. 15:00

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 

Katarzyna Mołczun

Przewodnicząca Rady Miasta: 

Katarzyna Dudź
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